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                                                               PROCES VERBAL 
             Încheiat azi 30.08.2016  în şedinţa  ordinară a Consiliului Local comunal care are loc la 
sediul Primăriei com. Pîrşcoveni. 

Şedinţa a fost deschisă de secretarul comunei Pîrșcoveni  Gheorghe Claudia , arătând că sunt 
prezenți 12 consilieri din cei 13 consilieri locali aleși , lipsă fiind domnul consilier Matei Marian – 
viceprimarul comunei . 

Având în vedere prevederile art.40 alin.1 din Legea nr.215/2001 , secretarul comunei arată 
că ședința se poate desfășura în condiții legale având în vedere numărul consilierilor prezenți 
.Ședința a fost convocată de Primarul comunei Pîrșcoveni prin adresa nr.578 din 25.08.2016 în baza 
Dispoziţiei nr.41/25.08.2016. 

D-na secretar dă citire și supune spre aprobare procesul –verbal de la ședința ordinară din 
29.07.2016 , care a fost aprobat 12 voturi pentru . 

Președinte de ședință este domnul Chera Vergil - consilier local , conform HCL nr.4 din 
23.06.2016  . 
            Președintele de ședință  dă citire ordinei de zi   . 
 1.-Proiect de hotărâre referitor la :rectificarea bugetului local al comunei Pîrșcoveni , pe anul 
2016/var.4 
            Inițiator – primarul comunei Pîrșcoveni ; 
 2.-Proiect de hotărâre referitor la : aprobarea realizării documentației tehnico-economice de 
specialitate necesare realizării investiției ”Reabilitare/modernizare Școala Gimnazială Olari .  
            Inițiator – primarul comunei Pîrșcoveni ; 
             3. -Proiect de hotărâre referitor la : aprobarea realizării documentației tehnico-economice de 
specialitate necesare realizării investiției ”Reabilitare/modernizare grădinița cu program normal 
Olari .  
            Inițiator – primarul comunei Pîrșcoveni ; 
           4.- Discuții , întrebări , interpelări. 
 Supusă la vot ordinea de zi  este aprobată în unanimitate cu 12 voturi pentru . 

 Se trece la discutarea ordinei de zi . 
 1.Proiect de hotărâre referitor la: rectificarea bugetului local al comunei Pîrșcoveni , pe anul 
2016/var.4 
  Preşedintele de ședință , domnul Chera Vergil arată că materiale care însoțesc proiectul de 

hotărâre au fost înaintate consilierilor locali în termen legal , acestea au fost analizate și dezbătute 

în cadrul ședințelor pe comisii ,  propune prezentarea avizului comisiilor de specialitate și să se 

treacă la  discuții  . Avizul comisiilor este favorabil .  

 Doamna contabil Cionilă Floriana arată că pe lângă rectificarea bugetului local , conf, 

proiectului de hotărâre , bugetul local se mai rectifică cu suma de 30 mii lei la partea de venituri 

cât și la partea de cheltuieli în baza contactului nr.3338/25.08.216 încheiat cu OCPI Olt pentru 

finanțarea în cadrul Programului național de cadastru și carte funciară a lucrărilor de înregistrare 

sistematică inițiate de unități administrative-teritoriale pentru sectoare cadastrale  ;  
 Ia cuvântul domnul consilier Dumitra Ovidiu și ridică o serie de întrebări : 

               1.Către care persoane din afara unității se plătesc indemnizații . 

               Răspunde doamna contabil punctual , strict indemnizațiile consilierilor locali .   

               2.Care sunt copii cu cerințe educaționale speciale  care beneficiază de ajutoare sociale. 

               Răspunde doamna contabil că sunt cei doi copii care se regăsesc pe situația transmisă la 

plată de către Consiliul Județean Olt , anexată la proiectul de hotărâre .  

               3. Ce sporuri pentru condiții de muncă se primesc . 
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 Toți salariații primăriei primesc  spor  pentru condiții vătămătoare de 10% iar paznicii 

primesc spor  pentru munca prestată pe timpul nopții de 25% din salariul de bază.  

 Nemaifiind alte discuții se trece la votarea în plen a proiectului de hotărâre . Supus la vot 

este aprobat cu 11 voturi pentru și unul împotrivă domnul Dumitra Ovidiu  , adoptându-se 

Hotărârea nr.16. 

 2.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea realizării documentației tehnico-economice de 
specialitate necesare realizării investiției ”Reabilitare/modernizare Școala Gimnazială Olari .  
               Preşedintele de ședință , propune prezentarea avizului comisiilor de specialitate și să se 

treacă la  discuții  . Avizul comisiilor este favorabil .  

                Președinte de ședință , domnul Chera Vergil în calitate de director al  unităților de 

învățământ de pe raza comunei  face o scurtă prezentare a situației  autorizaților de funcționare 

.S-au solicitat și s-au obținut autorizații de funcționare ISU pentru toate unitățile de învățământ, 

trebuie obținute autorizații ISCIR pentru cele 3(trei) centrale termice și autorizații sanitare de 

funcționare .Școala Pîrșcoveni și GPN Pîrșcoveni detin ASF ,nu dețin Școala Olari și GPN Olari 

motivul fiind apa nepotabilă . In regim de urgență s-au pus la dispoziție niște fonduri de la guvern 

cu destinație specială pentru unitățile de învățământ care nu dețin autorizații sanitare de 

funcționare .In decembrie anul trecut s-a aprobat de Consiliul Local includerea unităților de 

învățământ de pe raza comunei în Programul național de dezvoltare locală pentru 

reabilitare/modernizare .In prima fază au fost aprobate la finanțare obiectivul de investiții  

”Reabilitare/modernizare  Grădinița cu program normal Olari ” și ”Reabilitare/modernizare Școala 

gimnazială Olari ” prin OMDRAP nr.659/2016 privind aprobarea listei obiectivelor de investiții și 

sumele alocate acestora pentru finanțarea Programului național de dezvoltare locală , pentru 

județul Olt , în perioada 2016-2019 . Pentru încheierea contractelor de finanțare multianuale 

,beneficiarii trebuie să transmită MDRAP ,documentațiile tehnico –economice, întocmite  

conf.OUG nr.28/2013  .  

 Domnul consilier Dumitra Ovidiu întreabă care sunt lucrările care se vor face . 

 Răspunde dl.primar  : construire grup sanitar , reabilitare /modernizare școala , acoperiș , 

rețea de alimentare cu apă , rețea de canalizare . 

 Domnul consilier Postolache Ionuț arată că s-a mai făcut și plătit această documentație 
pentru Școala Olari și că dacă își aduce bine aminte după câteva luni domnul director a venit și a 
spus că plouă în școală . Întreabă ce măsuri s-au luat cu constructorul .Nu este de acord să cheltuim 
banii de dragul de a-i cheltui ,facem acoperișul din 8 în 8 ani . 
 Domnul primar arată că lucrările au fost făcute prin Inspectoratul Școlar Județean Olt , nu au 
fost făcute prin primărie. 
 Domnul consilier Vărzaru George arată că dacă acestea lucrări sunt  necesare pentru 
obținerea   autorizațiilor sanitare de funcționare , ele trebuie  facute  . 
 Nemaifiind alte discuții se trece la votarea în plen a proiectului de hotărâre. Supus la vot 

este aprobat cu 11 voturi pentru și o abținere domnul Postolache Ion  , adoptându-se Hotărârea 

nr.17.  

 3.Proiect de hotărâre referitor la : aprobarea realizării documentației tehnico-economice de 
specialitate necesare realizării investiției ”Reabilitare/modernizare grădinița cu program normal 
Olari .  
 Preşedintele  de ședință , domnul Chera Vergil solicită să fie prezentat  avizul comisiilor de 

specialitate și să se treacă la discuții. Avizul comisiilor este favorabil .    

Nefiind  discuții se trece la votarea în plen a proiectului  de hotărâre .Supus la vot este 

aprobat cu 12 voturi pentru  ,adoptându-se Hotărârea nr.18. 

 4. Discuții , întrebări ,interpelări. 
Se înscriu la cuvânt consilierii :Vărzaru George și  Mitroi Ștefănel . 
Domnul consilier Vărzaru George arată că sunt o mulțime de voci care spun că este necesar  

să se modernizeze ulița cimitirelor și dacă s-ar putea să se rezolve și iluminatul public din cimitirul 
Olari .  
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Răspunde dl.primar că acolo este nevoie de investiție trebuie făcută extindere de rețea . 
Domnul consilier Mitroi Ștefănel ridică problema omizilor  propune să avem un om , doi  

care să stropească pomii iar cei de la  416 să presteze 8 ore/zi . 
Răspunde dl.primar că pomii s-au stropit de două ori împotriva omizilor . 

            Domnul consilier Badea Ștefan propune ca tratamentele împotriva omizilor să se facă de 
către salariați din cadrul primăriei cu mașina primăriei după o anumită oră . 
            Domnul consilier Postolache Ion propune să se prezinte consiliului local , lista completă cu 
asistații social de la nivelul comunei . 
             Preşedintele de şedinţa anunță că ordinea de zi aprobată a fost epuizată și declară închise 
lucrările şedinţei . 
 
          PRESEDI2TE ȘEDI2ȚĂ,                                               SECRETAR COMU2EI 
                 VERGIL CHERA                                                        Claudia GHEORGHE 
 
 
 
 


